
Zápis z jednání Šlolské rady zřizené při Základní škole a Mateřské
škole Škrdlovice, příspěvkové organizaci

konané dne í6.2.2023

Přítomni: Wagnerová Markéta, Paseka Marek, Paseková Eva

Nepřitonrni: --
Hostó: Mgr. Věra Kovařová, ředitelka

Program:

1) Zahájení - uvítáni

2) Zpráva ředitelky školy

3) Diskuze, další informace

INFORMACE OD ŘEDITELKY ŠKOLY

1) INFoRMACE ZE ŠKOLY
- Od října výuka v náhradních prostoních, všeje v pořádku a funguje ve všech

směrech, děkujeme za qýbornou spolupráci s obci. Také proběhl den otevřených
dveři pro veřejnost i rodiče, aby se mohli na stávající prostory pro v,.forku podívat.

- Počet dětí v ZŠ tl6lote, co v lednu se odstěhovali ři sourozenci Danylinovi)
- Počet ukajinských žáku nyní 2, probíhá pro ně 5 h.týdně podpůmé jazykové

přípravy pod vedením spec.pedagožky Heleny Grodlové
- Počet dětí s PO vzrostl, spolupracujeme s PPP a SPC, nyrríje ve škole 11 žáku

s potřebou PO. Převážně se jedná o specifické poruchy učení
- Termín ápisu do l.ročníku bude 2O.dubna 2023, veškeré informace budou na

webu školy.
- Počet dětí v MŠ zz, piedskoláku je 9, při jamím pfijímacím řizeni bychom motrli

přijmout mezi 7-9 dětmi. Termín zápisu proMŠ.h,.{ La\
- Akce ve škole - ukončen kurz plavání, který byl pro zš i mš. Jezdilijsme do

bazénu do Hlinsk4 kdeje rodinné prosťedí, naše školaje tam v daný čas sama a

děti při r.ýcviku také mohou využívat sauny. Celkem děti absolvovaly 10 lekcí,
áci 90 minut a děti z MŠ 60 minut týdně.

- Pravidelně probíhá spolupráce mezi ZŠ a MŠ. Kromě toho, že pořádáme společné

kultumi akce, tak minulý qýden proběhla návštěva předškoláků v I.řídě a nyni nás

např.čeká recitační a pěvecká soutěž.

2) SYSTEMBAKALÁŘ
Od druhého pololetí přešla zr{kladní škola plně na informační systém Bakaláři. Přes

tento systém je vedena školní matrika (to už bylo i v minulých letech), nově zde



zapisujeme i do řídních knih, vedeme elektronickou klasiťrkaci a systém rovněž slouží
pro komunikaci s rodiči v obou směrech (např.omluvenky z docházky)

NovÝWEB Šrory
V současné době je zptacovávlm návrh nového webu školy finnou Anteé, s.r.o.

Cena bude kolem 40 tisíc, polovinu uhradí škola z dotace, polovinu slíbila přispět
obec.

ČpnpÁŇ oorAcÍ V MINULEM ROCE - škola čerpala dotace na doučoviání a na
digittální pomůcky - podrobnosti viz píiloha

ZAPOJEŇ DO PROJEKTŮ
- Škola v současné době končí s projektem Šablony III. Do konce června ještě

vedeme kroužky v rámci projektu a plníme projektové dny pro mateřskou školu.
Nově nyní fuším podiání nové žádosti o dotaci z OP JAK * podrobnosti viz pŤfloh4

HOSP0DÁŘSKÝ VÝSLEDEK ZA RoK2022_ vizpříloha RoZBoR
HOSPODAŘENÍ

INFO O ŽÁOOSil ONAVÝŠENÍ ROZPOČTU V OBLASTI ENERGIÍ-PLYN_
příloha schválený rozpočet a kopie žádosti, která byla odeslrina na obec datovou
schriá.nkou

Zapsala: Mgr. Věra Kovařová
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